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Protokół 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa

w dniu 21 lutego 2012 roku.

obecni

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki obecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska obecna
5. Radny Marek Rajca obecny
6. Radny Władysław Oczkowicz obecny
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

w posiedzeniu uczestniczyli
Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski, 
przedstawiciel Komisariatu Policji w Czeladzi Paweł Penszko, Lekarz weterynarii Marcin Zając.

Tematy posiedzenia komisji.

1. Działalność  Straży Miejskiej w 2011r. realizacja zadań z zakresu Zarządzania Kryzysowego
2. Bezpańskie zwierzęta w tym psy, a bezpieczeństwo mieszkańców
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
4. Sprawy bieżące

Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Proponuję zmianę porządku obrad komisji, chciałbym 
abyśmy zaczęli komisję od tematu znajdującego się w punkcie drugim. 

Nie było głosów przeciwnych.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
2. Radna Zofia Bazańska
3. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
4. Przedstawiciel Komisariatu Policji w Czeladzi Paweł Penszko
5. Radny Marcin Gadecki
6. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik
7. Lekarz weterynarii Marcin Zając
8. Radny Władysław Oczkowicz
9. Pracownik UM z Wydziału Zarządzania Kryzysowego Arkadiusz Duda

Komisja Bezpieczeństwa wnosi o przygotowanie propozycji akcji czipowania zwierząt na terenie 
miasta w „Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi”

Głosowanie 



głosów za 7
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Proponuję przejść do punktu pierwszego obrad 
komisji.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Wiesław Konderak przewodniczący komisji
3. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
4. Radny Marcin Gadecki
5. Pracownik UM z Wydziału Zarządzania Kryzysowego Arkadiusz Duda

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak Wałek.

Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Zamykam posiedzenie komisji Bezpieczeństwa.

Protokołował Przewodniczący
Krystian Załęczny           Komisji Bezpieczeństwa

 Wiesław Konderak


